

30 Years

of Active Powder Handling
and Containment out of the Box



1987 | | | | | 1997 | | | | | 2007 | | | | | 2017 | | | | |

Local management change in China

We are pleased to announce key changes to our local management structure in China and our return to the huge CPhI China exhibition in Shanghai.

Dec will use the expo to exhibit its innovative and high containment blending, dosing, sampling and filling/emptying solutions based on our patented Powder Transfer System (PTS) technology as well as HPAPI containment technology.

Handover

Once again appearing as Dec China, Dec will exhibit at booth NIE30 at the Shanghai New International Expo Center from June 20 – 22, 2017. The booth number is especially appropriate for us, as we are celebrating the 30th Anniversary of our founding as a powder transfer and high containment handling specialist.

The Dec China booth will be led by outgoing regional manager of Dec China Martin Larruscain, whom we thank for the work accomplished. He is returning to Switzerland to take up a new role at the Ecublens headquarters. Mr. Larruscain is being succeeded from July 1 by Nicolas Godde, who will also be present on the stand.

"It has been a great privilege to oversee the setting up of our Chinese subsidiary from 2014 to provide sales structure and customer support to our rapidly growing Chinese markets," said Martin Larruscain.

"As Chinese manufacturing grows more sophisticated, there is an increasing need for high containment and integrated powder handling technologies that are Dec's hallmark. I am delighted that Nicolas Godde has been accepted to take over the leadership. I have known him for some years now, he is the right person to further strengthen and develop the Chinese market." Larruscain added.

Innovative technologies

Mr. Godde is looking forward to building Dec's business in China and to continue his professional career, which includes a decade in sales management and business development in Asia and the general management of a Swiss based company producing powder dosing systems for the

Dietrich Engineering Consultants sa

Z. I. Larges Pièces A · Chemin du Dévent · P. O. Box 9 · 1024 Ecublens · Switzerland

Tel +41 21/694 20 40 · Fax +41 21/694 20 59 · info@dec-group.ch



pharmaceutical industry. "I have been seeing very positive indications of growing demand for the types of innovative technologies Dec can bring to the market," said Mr. Godde.

About Dec Group

Dec (Dietrich Engineering Consultants) Group is the leading global provider of contained powder handling systems and is recognized as a world-leading expert in process containment technologies. It has been supplying the pharmaceutical, chemical, food and cosmetic industries for 30 years.

Headquartered near Lausanne, Switzerland, Dec Group has a global presence with subsidiaries and agents in more than 40 countries including European subsidiaries in the UK, Ireland, Germany and Poland, together with Asian offices in India and China, and a North American subsidiary in New Jersey.

In excess of 200 companies worldwide have successfully integrated more than 4000 Dec systems into their production sites. These include a wide range of patented products that enhance safety, hygiene, containment, reliability and productivity in powder handling.

Dec offers innovative approaches across the range of powder handling and process containment applications, including transfer, micronizing, filling/emptying, sampling, mixing/blending, dosing, aseptic solutions, milling and advanced cleaning (CIP/SIP) features.

Contact:

Dec China

Building 3, 526 Fute No. 3 Road E

Pilot Free Zone

Shanghai, PRC 200131

Tel: +86 021 2076 5535

Mob: +86 138 1766 4542

n.godde@dec-group.cn



中国区本地管理层变更

我们很高兴地宣布中国区本地管理层的重大变更和我们重回上海的世界制药原料中国展。**戴可**会利用这次展会来展示它的创新技术和基于我们的专利技术粉体传输系统(PTS)的高密闭性混合、灌装、取样和填充/排空解决方案，以及HPAPI密闭技术。

交接

再一次作为戴可中国登场，戴可将会在6月20日到6月22日在上海新国际会展中心的NIE30号展位出展。这个展位号码对我们来说非常适合，因为此刻我们正在庆祝公司作为粉体传输和高密闭处理的行业专家成立30周年了！

戴可中国的展位由开朗的中国区经理马丁领导，感谢他的杰出工作，他即将回到瑞士Ecublens总部接受新的任命。从7月1日起，马丁先生的职务将由Godde先生代替，Godde先生也会一同出现在展会现场。

“我很荣幸地从2014年开始建立我们的中国子公司，为我们快速增长的中国市场提供销售结构和客户支持，”马丁说。

随着中国制造业的发展越来越复杂，人们越来越需要高密闭性和综合的粉末处理技术，那正是戴可的特点。我很高兴，Godde先生已经接任这个领导职位。我认识他多年了，他是进一步加强和发展中国市场的合适人选。

创新技术

Godde先生非常期待在中国增强戴可的业务并继续自己的职业生涯，其中包括在亚洲的十年销售管理和业务发展经验以及经营一家瑞士的制药行业干粉配料系统的公司经验。Godde先生说：“我已经看到戴可为市场带来的独特技术，并且非常积极的日益增长的需求。”

关于DEC集团

DEC集团是全球领先的粉体处理系统供应商，被公认为世界一流的工艺密闭隔离技术的专家。集团已为制药、化工、食品、化妆行业提供相关技术超过25年。

DEC集团公司总部位于瑞士洛桑，子公司和代理商遍及全球超过40个国家，其中欧洲包括英国、爱尔兰、德国、波兰，亚洲有孟买，印度、中国上海，以及美国分公司，位于新泽西。全球200多家公司的生产线上装有超过4000套DEC系统。这包括一系列具有提高粉体处理的安全性、卫生性、密闭性、可靠性及生产效率的专利产品。

联系人：

Dec China

Building 3, 526 Fute No. 3 Road E

Pilot Free Zone

Shanghai, PRC 200131

Tel: +86 021 2076 5535

Mob: +86 138 1766 4542

n.godde@dec-group.cn

